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Per Ankersjö Katarina Luhr 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Rana Carlstedt (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

 

 Ersättare: 

Viktor Strååt (M) §§ 1-24, 27-35 

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Maria Brogren (C) §§ 1-24, 26-35 

Måns Lönnroth (S)  

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Daniel Selin, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, 

Håkan Andersson, Malin Täppefur, Maria Svanholm, Pia Winbladh Högfors och Åse 

Geschwind samt borgarrådssekreteraren Albin Ring. 

 



  

 
 § 17 

Motion (2013:33) om sanering av Vinterviken 

Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2013-8035 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna och överlämna 

 förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 juni 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Vi delar i allt väsentligt förvaltningens synpunkter i ärendet. Dock bör det 

verkligen understrykas att det är viktigt att arbetet kommer igång så snart det är 

möjligt och att alla möjligheter till medfinansiering från staten ses över och 

utnyttjas. 

 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Vi håller med förvaltningen om att man bör samordna framtagandet av en 

saneringsplan för Vinterviken med den huvudstudie som just nu pågår. Vi vill 

särskilt framhålla att det förorenade området vid Vinterviken har klassats som ett 

av Sveriges mest förorenade områden (”Mycket stor risk”) och bör saneras 

omgående oavsett om bidrag för sådan sanering kan tillhandahållas från 

saneringsfonden eller inte. Det nationella miljömålet Giftfri miljö beräknas 

enligt Naturvårdsverket inte kunna uppnås i Stockholmsregionen. År 2012 hade 

över 10 000 förorenade områden identifierats bara i Stockholms län och endast 

två av dessa områden var godkända bidragsprojekt i åtgärdsfas. Samtidigt kan 

konstateras att anslagen till den statliga saneringsfonden stadigt minskar enligt 

nedanstående tabell: 

 

2010: 578 miljoner kronor 

2011: 503 miljoner kronor 

2012: 450 miljoner kronor 



  

2013: 394 miljoner kronor  

 

En naturlig följd av dessa krympande anslag är att möjligheten till statligt stöd i 

samband med en sanering minskar på motsvarande sätt och vi vill därför att man 

i den kommande planeringen tar hänsyn till att statliga medel sannolikt inte 

kommer utdelas för saneringen av Vinterviken. Eftersom Vinterviken fortsatt är 

ett av Sveriges mest förorenade områden och orsak till att giftiga ämnen än idag 

sprids i människors miljö bör förvaltningen utreda möjligheterna att sanera 

området utan hjälp av statligt stöd.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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